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Z á p i s n i c a 
                   Zo 6. zasadania obecného zastupiteľstva v Nováčanoch, 

         konaného dňa 09.10.2023 

 

 

 

Prítomní:          Ing. Ján Štrbík, starosta obce   

                           Marko Kudlik, poslanec OZ   

                           PaedDr. Marko Bačo, poslanec OZ 

                           Mgr. Adriana Gorelová poslanec OZ 

     Ing. Erika Al-Husseinová, poslanec OZ 

   Michal Mikloš, poslanec OZ   

   Ing. Hassan Al-Hussein PhD., poslanec OZ 

                           PhDr. Mária Bálková – hlavný kontrolór obce  

                           Bc. Monika Lukčová, odborný referent obce  

     Terézia Rusnáková – účtovník obce 

 

Ospravedlnený: Slavomír Gerenda, poslanec OZ     

          

      
Program rokovania: 

 

1. Otvorenie zasadania 
2. Voľba návrhovej komisie 

3. Určenie zapisovateľa  a overovateľov zápisnice 

4. Schválenie programu zasadania 

5. Kontrola plnenia uznesení 

6. Individuálna výročná správa Obce Nováčany za rok 2022 

7. Správa nezávislého audítora z auditu účtovnej závierky 2022 

8. Správa o kontrolnej činnosti hlavného kontrolóra obce za I. polrok 2023.    

9. Príkaz starostu obce na vykonanie inventarizácie majetku obce so stavom k 31.12.2023 

10. Čerpanie rozpočtu k 31.08.2023 

11. Rozpočtové opatrenie č. 2/2023 

12. Prerokovanie projektu „Kanalizácia obce“ 

13. Prevod majetku Ing. Hassan Al-Hussein, PhD a Ing. Erika AL-Husseinová, Nováčany 91 

14. Žiadosti: -     Dalibor Samko, Nováčany 40 

- Emil Samko, Nováčany 40 

- Alternet, s.r.o., Popradská 12, 040 01  Košice 

15. Interpelácia poslancov 

16. Rôzne 

17. Diskusia 

18. Záver 
         

 

K bodu l. 
Ing. Ján Štrbík, starosta obce privítal prítomných a konštatoval, že je prítomná nadpolovičná väčšina 

poslancov obecného zastupiteľstva a zasadnutie je uznášania sa schopné.  

Starosta otvoril 6. verejné zasadanie obecného zastupiteľstva. 

K bodu 2. 
Do návrhovej komisie boli zvolení: Marko Kudlík a Michal Mikloš   
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K bodu 3. 
Za overovateľov zápisnice boli určení: PeadDr. Marko Bačo, Mgr. Adriana Gorelová  

Za zapisovateľku bola určená: Bc. Monika Lukčová 

 

K bodu 4. 

Starosta obce predložil poslancom OZ program zasadania obecného zastupiteľstva, ktorý 

poslanci OZ bez výhrad schválili.  

.  

 

K bodu 5. 

Zástupca starostu Marko Kudlik vykonal kontrolu prijatých uznesení a konštatoval,                               

že uznesenia sú splnené alebo sa postupne plnia, a to uznesenie č. 338/11/2021 -  vysporiadanie 

pozemkov so SPF – výmena pozemkov a preloženie obecnej kompostárne – plní sa priebežne.  

  

K bodu 6.  
Starosta obce predložil poslancom Individuálnu výročnú správu Obce Nováčany za rok 2022. 

Poslanci Individuálnu výročnú správu obce za rok 2022 zobrali na vedomie. 

 

K bodu 7.  
Starosta obce predložil poslancom obecného zastupiteľstva správou nezávislého audítora z auditu 

účtovnej závierky za rok 2022. 

Poslanci OZ správu nezávislého audítora  zobrali na vedomie.   

 

K bodu 8. 

Starosta obce požiadal hlavnú kontrolórku obce Nováčany PhDr. Máriu Balkovú,                                      

aby informovala poslancov OZ o Správe z kontrolnej činnosti hlavného kontrolóra obce za I. polrok 

2023, 

- Kontrolórka obce informovala a bližšie vysvetlila poslancom Správu o kontrolnej činnosti 

hlavného kontrolóra obce za I. polrok 2023. 

Poslanci OZ zobrali uvedenú  správu na vedomie.   

K bodu 9.   
Starosta obce oboznámil poslancov o povinnosti vykonávania inventarizácie majetku obce so stavom 

k 31.12.2023.Na základe uvedeného vydal  príkaz na vykonanie inventarizácie majetku obce. Zároveň 

informoval prítomných o zložení členov jednotlivých inventarizačných komisií, dátumom vykonania 

inventarizácie, spôsobom poskytnutia podkladov z učtárne na vykonanie inventarizácie. Menný zoznam 

členov jednotlivých komisií bude poslancom zaslaný mailom. 

Poslanci OZ zobrali informáciu  na vedomie..      . 

 

K bodu 10. 

Poslanci obecného zastupiteľstva boli účtovníčkou obce Rusnákovou Teréziou oboznámení                   

s čerpaním rozpočtu obce k 31.08.2023. Písomné materiály k čerpaniu rozpočtu obce                         

k 31.8.2023 boli poslancom zaslané vopred. Na základe  otázok o jednotlivom kódovaní 

číselných položiek, boli účtovníčkou informovaní  o spôsobe kódovania položiek. 

Poslanci OZ zobrali čerpanie rozpočtu obce k 31.8.2023 na vedomie. 

 

K bodu 11. 

Rozpočtové opatrenie obce  č.2/2023 podrobne podľa jednotlivých položiek vysvetlila 

účtovníčka obce  Rusnáková Terézia. 

Poslanci OZ schválili  rozpočtové opatrenie č. 2/2023.  
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K bodu 12.  

Starosta obce informoval o potrebe prerokovania projektu „Kanalizácia + ČOV obce 

Nováčany“ 

Ďalej informoval poslancov a občanov obce o potrebe vypracovania projektu na kanalizáciu 

obce, riešiť stavebné povolenie, verejné obstarávanie v rámci externého manažmentu na 

zastrešenie žiadosti o NFP, verejné obstarávanie na zastrešovanie elektronického verejného 

obstarávania, verejné obstarávanie na projektanta a verejné obstarávanie na dodávateľa – 

zhotoviteľa. Pripomenul podmienku, že spracovanie verejného obstarávania  je podľa nového 

zákona nutné vykonávať elektronicky      

Po ukončení VO a podpise zmluvy je potrebné všetky tieto podklady predložiť k podaniu 

žiadosti o NFP. Zmluvu, rozpočet zhotoviteľa a podklady z verejného obstarávania  predložiť 

pred podpisom zmluvy k vyhodnoteniu všetkých podkladov a po schválení žiadosti o NFP sa 

podpíše zmluva o NFP na kanalizáciu obce.  

Potrebujeme určiť náklady na spracovanie projektu „Kanalizácia + ČOV obce Nováčany“. 

Spracovať predbežný rozpočet a projekt na naše potreby a na potreby poskytnutia dotácie 

z Environmentálneho fondu.     

Poslanci OZ schválili prípravu podkladov na  uvedený projekt.       

   

K bodu 13. 
Schválenie predaja a odkúpenie časti pozemku  

- prevod majetku obce z dôvodu osobitného zreteľa podľa   ust.  § 9a ods. 8 písm. e) zákona 

číslo 138/1991 Zb. v z. n. p. o majetku obcí odpredajom, a to: 

časti pozemku, z pozemku číslo 110 zastavané plochy a nádvoria vo výmere cca 13 m2                      

vo vlastníctve obce, ktorý sa nachádza v katastrálnom území obce Nováčany pred  pozemkom 

parcelné č. KN C 120 a 122 vo vlastníctve žiadateľov  Ing. Hassana Al-Husseina, PhD.                     

a Ing. Eriky Al-Husseinovéj, Nováčany s. č. 91  

- časti pozemku z pozemku 171/1 - zastavané plochy a nádvoria vo výmere cca 21 m2                                       

vo vlastníctve obce, ktorý sa nachádza v katastrálnom území obce Nováčany pred  pozemkom 

parcelne č. KN C  121 vo vlastníctve žiadateľov  Ing. Hassana Al-Husseina, PhD a Ing. Eriky 

Al-Husseinovéj, Nováčany s. č. 91, pri dodržaní vzdialenosti 2m od telesa cesty.  

Cena za 1 m2 je 3,19 €. 

Dôvod osobitného zreteľa – uvedené parcely sú pre obec nevyužiteľné.  

Poslanci OZ schválili predaj časti pozemkov. 

 

K bodu 14. 
1)  

Starosta obce informoval poslancov OZ o podanej žiadosti o rekonštrukciu cesty cez rómsku 

osadu od pána Emila Samka, Nováčany 40.  

K prejednaniu tejto žiadosti sa poslanci vrátia po prehliadke v teréne v rómskej osade. 

Poslanci OZ uvedenú žiadosť zobrali  na vedomie. 

2)  

Starosta obce  informoval poslancov OZ o podaní žiadosti na rekonštrukciu koryta potoka 

v rómskej osade od pána  Emila Samka, Nováčany 40. K prejednaniu tejto žiadosti sa poslanci 

vrátia po prehliadke v teréne v rómskej osade. 

Poslanci OZ uvedenú žiadosť zobrali  na vedomie. 
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3) 

Starosta obce informoval poslancov OZ o podaní žiadosti o súhlas s pripojením sa na vodovod 

a umiestnenie vodovodnej prípojky na obecnú parcelu KN C 276, LV 269 od občana pána 

Dalibora Samka, Nováčany 40, ktorý nemá žiadne záväzky voči obci Nováčany.   

Poslanci  OZ uvedenú žiadosť  schválili.   

4)  
Starosta obce informoval poslancov, že Firma Alternet, s.r.o., Popradská 12, 040 01  Košice, predložila 

nový návrh zmluvy na prekládku  káblového vedenia obecného rozhlasu a svietidla verejného osvetlenia      

z pozemku pána Pampúrika. Podmienkou bolo, že preložia toto vedenie a svietidlo VO na vlastné 

náklady na obecnú parcelu, na 2 ks stĺpy, ktoré poskytne obec  a umiestnia na nich aj svoje mikrovlnné 

zariadenie na prenos internetového signálu. Zo zmluvy však bolo zrejme, že chceli umožniť prístup na 

všetky betónové stĺpy v obci , ktoré sú vlastníctvom VSD a. s. a nie obecne. Bola tam aj podmienka,  

aby sme sa nedovolili napojiť tretím stranám na verejné siete. Následne sme im zaslali  náš návrh zmluvy,  

na ktorý nereagovali. Opätovne nám firma  Alternet s. r. o zaslala návrh zmluvy s umiestnením stĺpu na 

našom pozemku s vecným bremenom. Na základe uvedeného navrhujem, aby sme zamietli zmluvu 

s firmou Alternet, s.r.o. Košice.  

Pán Pampúrik povedal, že on sa dohodne s elektrárňami a premiestni betónový stĺp zo svojho pozemku 

na vlastné náklady.  

Firma WMC s .r. o. sa dohodla s vlastníkom stĺpov VSD. Natiahli v obci Nováčany optiku po stĺpoch 

VSD a. s., takže už je v obci optický kábel a priebežne sa budú napájať domácnosti.          
Poslanci OZ neschválili žiadosť o podpísanie zmluvy s firmou Alternet s.r.o. Košice.   

 

K bodu 15.   

Interpelácia poslancov 
E. Al-Husseinová – Chcem sa spýtať ohľadom výzvy ochrany vôd – nevidím rozsah na zvod 

dažďovej vody, nevidím v tom žiadne informácie na projekt dažďovej vody. 

Dažďovú vodu treba tiež niekam odviesť, aby sa to dalo do projektu na kanalizáciu obce. Treba 

zistiť či stoka je aj na dažďovú vodu, lebo aj takú vodu treba odviesť a zakomponovať to do 

projektu na kanalizáciu obce. Najlepšie by bolo, aby sa pod rigoly dali kanalizačné rúry a na 

vrh rigoly – odvody na dažďovú vodu. Ak sa bude hľadať projektant, tak aby to bolo zahrnuté 

v tom.    

Starosta obce – Budem zisťovať, aby sa to oficiálne zakreslilo do projektu a či nám dajú na to 

finančné prostriedky a či nie, to uvidíme. Aby sa to do budúcna urobilo.      

 

M. Mikloš – Ja sa chcem spýtať na detské ihrisko, na zveľadenie multifunkčného ihriska, 

rozprával som sa aj s pánom Bocákom, aby sme tomu dali nejakú štábnu  kultúru čo sa týka 

prevádzky a času používania ihriska. Je ihrisko umiestnené na trochu nešťastnom mieste. Snáď 

sa podarí zohnať sponzorov aby sa namiesto sieti tam dalo poplastované pletivo, vydržalo by  

to dlhšie. Keby sa sponzori nenašli, vieme my ako obec zakúpiť, napríklad z rezervného fondu 

previesť a zakúpiť oplotenie ? 

A. Gorelová – Nie z rezervného fondu sa nedá iba ak to naplánujeme do rozpočtu r. 2024. 

M. Mikloš - Ak sa nedá tak potom do budúcna, keď budeme zostavovať rozpočet ,tak aby sme 

viac mysleli na mládež v obci.  

Starosta obce -  Rozpočet budeme o chvíľu robiť tak to tam treba zahrnúť a naplánovať                          

na budúci rok. Treba  robiť poznámky načo všetko a čo všetko tam chceme upraviť a doplniť. 

Koľko bude finančných prostriedkov tak podľa toho.     

M. Mikloš - Ďalej treba nejaký prevádzkový poriadok na ihriská. Aby sa to udržiavalo, a aby 

ľudia obce vedeli kedy tam môžu  ísť. 

Starosta obce – Prevádzkový poriadok máme spracovaný a platný, ale správcu ihriska nemáme. 

Máme v ňom uvedené, že vstup v doprovode dospelej osoby.    

E. Al-Husseinová – Ihrisko treba dať dole k ihrisku, tam kde je, je to tam nebezpečné.   
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H. Al-Hussein – Zo zaujímavosti sa chcem spýtať, v nezávislej auditórskej správe sa píše 

o poskytovaní peňazí na centrum voľného času, na základe čoho vlastne vyplácame peniaze na 

centrum voľného času ?  

T. Rusnáková - na základe schváleného uznesenia o poskytovaní príspevku na jedno dieťa 

s trvalým pobytom v obci je 40,-€ na školské voľnočasové aktivity na školský rok. Na základe 

žiadosti organizácie, ktorá poskytuje školské záujmové aktivity a na základe podpísanej zmluvy, 

obec zašle finančné prostriedky na počet detí. Na základe zmluvy sa presne poskytujú finančné 

prostriedky na CVČ podľa zákona.                         

 

E. Al-Husseinová – Žiadam, aby všetky zápisnice ,alebo od dnešného dňa boli totožné                          

so zvukovým záznamom. Preto, že sa neustále opakuje to, že je inak napísané v zápisnici a iné 

je na zvukovom zázname, aby bola tam uvedená skutočnosť. A veľmi, veľmi by som prosila, 

aby sa nestávali také veci ako minule, že Hassan povedal niečo iné a niečo iné bolo v zápisnici. 

Pán starosta má dole hlavu. 

Starosta obce : My všetci. 

.E.Al- Husseinová- Asi vie o čo sa jedná. Bolo uvedené, že Hassan videl na ihrisku všelijakú 

mládež to povedal a v zápisnici bolo napísane, že Hassan videl výrastkov, pritom Hassan také 

slovo po slovensky ani nepozná a ani ho nepoužíva. Už je šieste zastupiteľstvo, možno  jedno 

zastupiteľstvo bolo zhodné zo zvukovým záznamom, všetky ostatné zápisnice sú nepravdivé, 

už mi to tak vrie v žalúdku a je to proti zákonné, som sa radila s právnikom.  

Prosím dajte to do poriadku, lebo naozaj budem musieť zakročiť a aj zakročím preto lebo                         

sa tam vymýšľajú veci a potom nevieme kde je pravda a tak ďalej. Ďalej by som poprosila pána 

starostu aby na stránky obce dal daňové priznanie svoje, preto lebo je verejný činiteľ a tam má 

byť. 

H. Al-Hussein – V tom má Erika pravdu, ja som pozeral ostatné stránky obcí je tam daňové 

priznanie a potom cez zákon, a keď nedáš tak potom je pokuta. Neprišla ti nejaká pokuta.?  

Pozri sa na iné stránky obcí Malá Ida, Šemša.   

Starosta obce – Nie zatiaľ mi neprišla, Ja dávam daňové priznanie vtedy kedy je 

potrebné ,v tých časových reláciách, kedy sa podáva, a dávam to komisií pre ochranu verejného 

záujmu obce. 

Zo strany obce je to dobrovoľné a nie povinné dávať na stránku obce, len na stránke národnej 

rady je to povinné.   

Ja odovzdám na podateľňu obce a komisia si to tam môže študovať a napísať správu.  

Komisia má zasadnúť prezrieť daňové priznanie a vypracovať správu. Komisiu tvoria poslanci 

obce. 

Riaditeľka materskej školy, ja ako starosta a kontrolórka obce pravidelne odovzdávame 

v termíne. Všetci členovia komisie to môžu vidieť. 

H. Al-Hussein – Prečo keď si čistý, prečo nemôžeš dať.? Môže to vidieť Mišo aj Marko všetci. 

Starosta obce- ja nemám čo skrývať, Mišo a všetci poslanci ste v komisií, všetci to môžete 

vidieť. 

H. Al-Hussein – Ta aj občania môžu vidieť, nie ? 

Starosta obce – Áno môžu vidieť, ja toho veľa nemám: byt, auto, pozemok a garáž to je všetko. 

 

M. Kudlík – Už to každý vie, máme v obci zriadený DHZO, kde nás úspešne reprezentujú                        

aj naše deti Plameniaci, ako výbor sme sa rozhodli, že v sobotu 14.10.2023 urobiť pre nich 

a nielen pre nich, pre všetkých hasičov, priaznivcov, poslancov radi by sme Vás pozvali                           

na akciu na poľovnícku chatu na hasičský deň, kde sa bude variť guľáš a piecť zemiakové 

placky.        
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Športové hry a tak ďalej. Samozrejme každý je tam pozvaný, keby bol nejaký sponzor                            

na sladkosti pre deti, takže každý je pozvaný kto je priateľom hasičského zboru. Začína to 

o 9,00 hod. v sobotu a skončí to pokiaľ tam niekto bude, aj na druhý deň, môže sa tam aj prespať. 

Nech sa páči každý je tam vítaný. Jožko Takáč je tu tiež ako veliteľ DHZ obce.      

 

PeadDr Marko Bačo- Komíny na školskej budove sú v dezolátnom stave. Hrozí, že každú 

chvíľu môžu spadnúť. Ohrozuje to okoloidúcich ľudí. Tiež treba požiadať farský úrad 

o zadebnenie porozbíjaných okien na uvedenej budove. 

 

K bodu 16.   

Rôzne  
Starosta obce – Pokiaľ si rozmyslite, tak by som chcel  na úvod poinformoval pani poslankyne 

a páni poslanci, že MF SR nám odpustilo návratnú finančnú výpomoc z roku 2020 vo výške 

13 020,-€. To nám veľmi odľahlo. Trochu máme menej toho na krku, bolo to aj v rozpočte                       

tá splátka, takže tie prostriedky môžeme použiť na niečo iné.      

Ďalej informujem o tom čo všetko robíme:  

– kosenie, každý nadáva, ale snažíme sa, s dvomi chlapcami do obeda, potom poobede idú zase 

iní  dobrovoľne. 

- mali sme pokazený štiepkovač – drvič, 3 mesiace to stálo, medzi tým sme navozili za rampu 

k obecnej kompostárni plno odpadu na drvenie, nemohli sme to dať skôr opraviť, lebo to bolo 

v záruke tak sme museli čakať na dodávateľa, podľa zmluvy. Dali sme nový remeň a uvidíme 

čo bude ďalej. Tí dvaja a tí štyria vždy dookola všetko robia čo máme. Keď chceme mať 

pokosené tak iné stoji. Zajtra je utorok , začína sezóna a bude sa zvážať BRO odpad v obci 

každý druhý utorok. Informujte občanov. Obec zabezpečí zvoz odpadu na kompostáreň.  

- dal som vykopať jeden hrob, lebo už sme nemali, aby bol v rezerve,  ďalší rade čo je tam 

a ďalší, aby bolo keď by sa niečo stalo, aby to bolo pripravené 

- Avia je preúčtovaná na obec Bukovec, už nemáme Aviu vozidlo, pomohli sme. Oni teraz 

založili DHZ , 2-3 mesiace dozadu, tak sme im pomohli. Mi máme IVECO DEILY + 2 vetriesky, 

z jednej sa robí požiarne vozidlo a druhé uvidíme, že ako. Takže my sme vybavení. Robí sa také 

auto, aby do terénu odviezlo vodu na hasenie ohnísk. S IVECOM sa do terénu nedostaneme 

- agenda na úrade ako každý deň, zberný dvor sa slušne rozbieha, občania si zvykajú a nosia 

odpady.             

- ďalej čiastočne sa opravovali kamery, lebo nám udrel  blesk a spálilo všetko až po MŠ, bude 

to stáť okolo 200,- €, celá oprava by stála okolo 800,- €, tak teraz stačí, mám to na mobile, 

pokračovanie opravy možno na budúci rok. 

Zaujímavé to bolo, že dva mesiace po ukončení záručnej dobe prišiel ten blesk.  

- Bola vybielená knižnica, ktorú prevzala Ing. Ľudmila Kolesárová, postupne triedi knižný fond, 

od novembra by mohla obecná knižnica byť otvorená./ Poslanci : či netreba pomôcť ?/, Treba 

sa spojiť s p. Kolesárovou, myslím že tam jedna pracovníčka stačí.  

- 24.08.2023 – bola brigáda v obci Nováčany, strana Hlas SD prišli s 5 krovinorezmi a pomohli 

nám s  kosením hlavnej cesty v obci. Všetci im zato ďakujeme a veľmi si to ceníme.  Sľúbili  

nám pomoc, 

- bola vykonaná  vakcinácia psov a mačiek v obci Nováčany 

- riešili sme pána Horvátha – občana MRK, za  nevhodné správanie, opilstvo, rušenie nočného 

kľudu, bola privolaná aj policajná hliadka na riešenie problému, stále sa uňho robí výtržníctvo 

a pije sa aj  cez noc, jeho syn celú noc nespal, potom nešiel do školy, lebo celú noc tam pili, 

púšťali muziku, vrieskali.  

Pri obecnom úrade skákal, vykrikoval a nevedeli sme sa ho zbaviť, bola zavolaná hliadka                      

na riešenie. Rieši sa zanedbávanie povinnej školskej dochádzky jeho syna. Polícia SR Košice 

a Kuratela z ÚPSVaR to už riešia porušenie povinnej školskej dochádzky.         
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-  reprezentácia obce: spevácka skupina Podkovka reprezentovali obec vo Vyšnom Klatove, 

krásne spievali a DHOZ našej  obce robilo penovú šou, týmto chcem všetkým poďakovať. Ďalej 

sme sa zúčastnili na dni obce Paňovce a výročie DHZO, kde sme reprezentovali našu hasičskú 

zástavu, 

- boli voľby do NR SR – ktoré  sme zvládli bez problémov  

-  poslanci a ja  sme sa stretli ohľadom projektu zateplenia  KD, boli sme na povale v KD aby 

sme sa pozreli v akom je to stave a aby sme sa vedeli ďalej hýbať.  

- 8.10.2023 bola v kultúrnom dome kultúrna akcia pri príležitosti mesiaca Úcta k starším, akcia 

prebehla na úrovni, ďakujem všetkým členom kultúrnej komisie, ktorí sa zúčastnili a prispeli 

svojou činnosťou k zdarnému priebehu akcie, ďakujem všetkým ktorí sa akokoľvek podieľali 

na príprave a priebehu akcie.: pani riaditeľke a učiteľke z MŠ za kultúrny program našich 

najmenších, harmonikárovi Tadeášovi Palkovi, ženskej speváckej skupine Babinec - Rozmarija, 

ženskej speváckej skupine Podkovka , speváckej skupine Furčan, sponzorovi p. Krupeľákovi, 

poľovníckemu združenie Dúbravka- Dub, Ešte raz všetkým ďakujem. 

- Chcem vyzvať Miška,  aby povedal aké akcie ste na ihrisku robili, málo ľudí o tom vie:     

M .Mikloš -Chodí plno detí na stretnutie Plameniak, deti cvičia, športujú, zoznamujú                                  

sa z hasičským náradím a inými vecami. Kopec, kopec nových vecí a aktivít, deti sú  spokojné 

a vyplnia si čas rôznymi aktivitami. Šarkandiáda sa bude robiť, 28.10.2023 v KD sa uskutoční 

karneval pre všetky deti obce aj  rodičia  sú pozvaní. Ja sa veľmi teším a dúfam, že sa bude 

ďalej rozvíjať šport u mladých v obci Nováčany.  

    

K bodu 17.  

Diskusia  
Lukčo Ladislav č. d. 181- prečo nezvonia kostolné zvony? Vôbec nepočuť zvoniť zvony. 

Príspevky občanov sú zverejnené vo zvukovom zázname, ktorý je zverejnený na webovej 

stránke obce Nováčany.  link:   https://www.obecnovacany.sk/zvukovy-zaznam  

 

K bodu 18. Prijaté uznesenia 
 

Uznesenie číslo 57/10/2023 

Obecné zastupiteľstvo  obce Nováčany 

v o l í 

návrhovú komisiu v zložení: Marko Kudlik, Michal Mikloš 
 

Hlasovanie k návrhu uznesenia číslo       57/10/2023 

 počet Mená poslancov 

Za: 6 M. Kudlík, M. Bačo, A. Gorelová, M. Mikloš, E. Al-Husseinová, H. Al-Hussein 

Proti: 0  

Zdržal sa: 0  

Neprítomní: 1 S. Gerenda 

 

Nováčany, dátum podpisu ....................................    Ing. Ján Štrbík, starosta obce …............................................. 
 

 

Uznesenie číslo 58/10/2023 

Obecné zastupiteľstvo  obce Nováčany 

s ch v a ľ u j e 

program  zasadania obecného zastupiteľstva oznámený v pozvánke na zasadnutie obecného 

zastupiteľstva.  

https://www.obecnovacany.sk/zvukovy-zaznam
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Hlasovanie k návrhu uznesenia číslo      58/10/2023 

 počet Mená poslancov 

Za: 6 M. Kudlík, M. Bačo, A. Gorelová, M. Mikloš, E. Al-Husseinová, H. Al-Hussein 

Proti: 0  

Zdržal sa: 0  

Neprítomní: 1 S. Gerenda 

 
Nováčany, dátum podpisu ....................................    Ing. Ján Štrbík, starosta obce …...................................... 

 

 

Uznesenie číslo  59/10/2023                                                                                                     

Obecné zastupiteľstvo obce Nováčany 

b e r i e     n a     v e d o m i e 

kontrolu prijatých uznesení na zasadaniach obecného zastupiteľstva Nováčany. 

 

 

Uznesenie číslo   60/10/2023 

Obecné zastupiteľstvo obce Nováčany 

b e r i e  n a  v e d o m i e 

Individuálnu výročnú správu Obce Nováčany za rok 2022. 

 

Uznesenie číslo     61/10/2023 

Obecné zastupiteľstvo obce Nováčany 

b e r i e   n a   v e d o m i e 

Správu nezávislého audítora z auditu účtovnej závierky za rok 2022 
 

 

Uznesenie číslo     62/10/2023 

Obecné zastupiteľstvo obce Nováčany 

b e r i e   n a   v e d o m i e 

Správu o kontrolnej činnosti hlavného kontrolóra obce Nováčany za I. polrok 2023 
 

 

Uznesenie číslo     63/10/2023 

Obecné zastupiteľstvo obce Nováčany 

b e r i e   n a   v e d o m i e 

Príkaz starostu obce na vykonanie inventarizácie majetku obce so stavom k 31.12.2023 
 

 

Uznesenie číslo     64/10/2023 

Obecné zastupiteľstvo obce Nováčany 

b e r i e   n a   v e d o m i e 

čerpanie rozpočtu k 31.08.2023 
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Uznesenie číslo     65/10/2023                                                                                                      

Obecné zastupiteľstvo obce Nováčany 

s ch v a ľ u j e   

úpravu rozpočtu rozpočtovým  opatrením č.2/2023 

 

Hlasovanie k návrhu uznesenia číslo       65/10/2023 

 počet Mená poslancov 

Za: 6 M. Kudlík, M. Bačo, A. Gorelová, M. Mikloš, E. Al-Husseinová, H. Al-Hussein 

Proti: 0  

Zdržal sa: 0  

Neprítomní: 1 S. Gerenda 

 
Nováčany, dátum podpisu  ....................................    Ing. Ján Štrbík, starosta obce …............................. 
 

 

Uznesenie číslo 66/10/2023 

Obecné zastupiteľstvo obce Nováčany 

 

a) berie na vedomie informáciu starostu obce o zverejnenej výzve z  

Environmentálneho fondu č. B-1/2024 na predloženie žiadostí o poskytnutie 

dotácie na podporné programové aktivity, Oblasť: Ochrana a využívanie vôd (B). 

 

b) s c h v a ľ u j e   zapojenie sa do výzvy  

c) Žiada starostu obce o prieskum prác súvisiacich so zapojením sa do výzvy – 

(externý manažment, verejné obstarávanie na zhotoviteľa projektovej 

dokumentácie, verejne obstarávanie na zhotoviteľa  prác, atď. ). 
 

 

Hlasovanie k návrhu uznesenia číslo        66/10/2023 

 počet Mená poslancov 

Za: 6 M. Kudlík, M. Bačo, A. Gorelová, M. Mikloš, E. Al-Husseinová, H. Al-Hussein 

Proti: 0  

Zdržal sa: 0  

Neprítomní: 1 S. Gerenda 

 
Nováčany, dátum podpisu ....................................    Ing. Ján Štrbík, starosta obce ............................... 
 

 

 

 

Uznesenie číslo 67/10/2023 

Obecné zastupiteľstvo obce Nováčany 

s c h v a ľ u j e  

prevod majetku obce z dôvodu osobitného zreteľa podľa   ust.  § 9a ods. 8 písm. e) zákona číslo 

138/1991 Zb. v z. n. p. o majetku obcí odpredajom, a to: 

časti pozemku, z pozemku číslo 110 zastavané plochy a nádvoria vo výmere cca 13 m2                          

vo vlastníctve obce, ktorý sa nachádza v katastrálnom území obce Nováčany pred  pozemkom 
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parcelné č. KN C 120 a 122 vo vlastníctve žiadateľov  Ing. Hassana Al-Husseina, PhD.                                    

a Ing. Eriky Al-Husseinovéj, Nováčany s. č. 91  

časti pozemku z pozemku 171/1 - zastavané plochy a nádvoria vo výmere cca 21 m2                                

vo vlastníctve obce, ktorý sa nachádza v katastrálnom území obce Nováčany pred  pozemkom 

parcelne č. KN C  121 vo vlastníctve žiadateľov  Ing. Hassana Al-Husseina, PhD a Ing. Eriky 

Al-Husseinovéj, Nováčany s. č. 91, pri dodržaní vzdialenosti 2m od telesa cesty.  

Cena za 1 m2 je 3,19 €. 

 

Hlasovanie k návrhu uznesenia číslo     67/10/2023   

 počet Mená poslancov 

Za: 6 M. Kudlík, M. Bačo, A. Gorelová, M. Mikloš, E. Al-Husseinová, H. Al-Hussein 

Proti: 0  

Zdržal sa: 0  

Neprítomní: 1 S. Gerenda 

 
Nováčany, dátum podpisu ....................................    Ing. Ján Štrbík, starosta obce ….............................  
 

 

Uznesenie číslo 68/10/2023 

Obecné zastupiteľstvo obce Nováčany 

b e r i e   n a v e d o m i e 

žiadosť o rekonštrukciu cesty cez rómsku osadu p. Emila Samka, Nováčany 40. 

K prejednávaniu tejto žiadosti sa poslanci vrátia po prehliadke v teréne. 

 

Uznesenie číslo   69/10/2023 

Obecné zastupiteľstvo obce Nováčany 

b e r i e   n a v e d o m i e 

žiadosť o rekonštrukciu koryta potoka v rómskej osade p.  Emila Samka, Nováčany 40. 

K prejednávaniu tejto žiadosti sa poslanci vrátia po prehliadke v teréne. 

 

 

Uznesenie číslo 70/10/2023 

Obecné zastupiteľstvo obce Nováčany 

s ch v a ľ u j e 

žiadosť o súhlas s pripojením  sa na vodovod a umiestnenie vodovodnej prípojky na obecnú 

parcelu  p.  Dalibora  Samka, Nováčany 40.  

 
 

 

Uznesenie číslo 71/10/2023 

Obecné zastupiteľstvo obce Nováčany 

n e s c h v a ľ u j e 

žiadosť o udelenie súhlasu firme Alternet, s.r.o-, Popradská 12, 040 01 Košice s umiestnením 

zariadení verejnej elektronickej komunikačnej siete na pozemku parc. č. 324/1 v k. ú. 

Nováčany. 
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K bodu 18.   

Záver 

Program rokovania 6. zasadania obecného zastupiteľstva bol vyčerpaný, starosta obce sa 

prítomným poslancom a občanom poďakoval za účasť a ukončil zasadanie obecného 

zastupiteľstva. 

 

Neoddeliteľnou súčasťou zápisnice je zvukový záznam zverejnený na webovej stránke obce. 

link:   https://www.obecnovacany.sk/zvukovy-zaznam  

 

 

 

Zapísala: 

Bc. Monika Lukčová              ................................ 

 

 

Overovatelia zápisnice: 

 

PeadDr. Marko Bačo                …............................ 

 

 

Mgr. Adriana Gorelová            ................................. 

 

 

 

V Nováčanoch,  13.10.2023                  

 

                     

                                                                                                    

                                                                                                                    Ing. Ján Štrbík 

                                                                                                                       starosta obce 

https://www.obecnovacany.sk/zvukovy-zaznam

